

ربيع علي CV



رقم الهاتف: ٠٩٩٩٥٤٧٥٣٩

البريد الالكتروني: Tony.ali1122@gmail.com

العنوان الحالي : اللاذقية/جبلة.

المعلومات الشخصية :

- الاسم الثلاثي : ربيع يوسف علي .
- الجنسية : عربي / سوري .
- محل وتاريخ الولادة : دمشق ١٩٨٨/١١/٢٧ .
- الحالة الاجتماعية : عازب.
- الخدمة العسكرية : مؤجل لوجود أخ في الخدمة.

المؤهل العلمي :

- حاصل على الإجازة الخاصة في الهندسة الزراعية – تخصص هندسة ريفية – بمعدل عام ٧٧,٤٧ % ، بتقدير جيد جداً ، والترتيب الأول على قسم الهندسة الريفية لعام ٢٠١٢-٢٠١٣ .
- حاصل على الشهادة الدولية لقيادة الحاسب (ICDL) .
- حاصل على شهادة الباسل للتفوق الدراسي لعامي ٢٠١١-٢٠١٢ ، ٢٠١٢-٢٠١٣ .
- حاصل على درجة الماجستير بتخصص الهندسة الريفية.
- حاصل على شهادة المعهد العالي للغات لامتحان اللغة الانكليزية الخاص بقبول طلاب الماجستير بتقدير جيد جداً .

اللغات :

- العربية : اللغة الأم .
- الانكليزية : جيد جداً (قراءة – كتابة) .

المهارات والخبرات :

- موظف حالي في وزارة التعليم العالي كمهندس مفرز لأغراض تدريسية لصالح كلية الزراعة / جامعة تشرين.
- موظف سابق في شركة سوريانا لتوزيع المطبوعات .
- موظف سابق في الشركة المتحدة (UG) – جريدة بلدنا - ، كمشرف تسويق ومبيعات.

RABEE ALI

CV

Phone number: 0999547539

E-mail: Tony.ali1122@gmail.com.

Adress: LATTAKIA/ JABLEH.

Personal Informations:

- Full name: RABEE YOUSEF ALI.
- Nationality: Syrian.
- Place of birth: Damascus/Syria.
- Date of birth: November 27th/1988.
- Marital Status: Singel.
- Military Service: Not done.

Qualifications:

- Bachelor degree in Agriculture Engineering- majoring in Rural Engineering- at a rate of 77.47% with a good grade and first rank in the Department of Rural Engineering for the year 2012-2013.
- International Computer Driving Licence (ICDL).
- Al-Basel certificate for Academic Excellence for (2011-2012, 2012-2013).

- A Master degree in Agriculture Engineering- majoring in Rural Engineering.
- The Higher Institute of Languages certificate – very good degree.

Languages:

- Arabic: mother tongue.
- English: very good (reading – writing).

Skills and Experiences:

- A current employee of the Ministry of Higher Education as a detached engineer for teaching purposes for the benefit of the Faculty of Agriculture / Tishreen University.
- A former employee of the Suriana Publications Distribution Company.
- Former employee of the United Group Company – Baladna Newspaper- Marketing Supervisor.